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Ordinarie föreningsstämma med Såningsvägens första samfällighet
hålls  torsdagen  den  20  februari  2020  kl.  19.00 i  Stora  Klubbhuset  vid  Viksjövallen,
Andebodavägen (blågula  huset  vid första konstgräsplanen).  Datum har tidigare angivits i
Såningsbladet nr 6 2019. 

Kallelse med tid och plats ska enligt stadgarna utfärdas senast 14 dagar före sammanträdet.
I  kallelsen  ska  också  finnas  underlag  för  beslut  om uttaxering  av  samfällighetsavgiften.
Dagordning samt underlag till årsstämman bifogas detta Såningsblad. 

Medlems rösträtt kan utövas genom ombud med skriftlig fullmakt, se nedan. Ombud får inte
företräda mer än en medlem. 

Fullmakt

För …................................................ (namn på den som skall företräda fastigheten)< <
…........................................................ (adress) att vid årsstämman xxxxx den xx/2 2020 som
ombud för ägaren av fastigheten Järfälla Viksjö 4: …..../Såningsvägen nr ….. föra min talan
enligt ovan samt utöva rösträtt som tillkommer fastighetens ägare.

Viksjö den …...................   Ägare …......................................   (namnteckning)

http://www.saningsvagen.se/


UNDERLAG TILL ÅRSSTÄMMA

Förslag till dagordning

för Såningsvägens första samfällighetsförenings årsstämma 2020-02-20

1. Val av ordförande

2. Val av sekreterare

3. Val av två justeringspersoner

4. Frågan  om  stämman  är  behörigt  utlyst  (förhandsmeddelande  om  tid  och  plats  i
Såningsbladet  nr 6, 2019 samt formell kallelse inkl. handlingar i Såningsbladet nr 1
den 6 februari 2020.)

5. Justering av röstlängd

6. Fastställande av dagordning

7. Styrelsens verksamhetsberättelse samt resultat- och balansräkning 

8. Revisorernas berättelse 

9. Fastställande av resultat- och balansräkningen samt disposition av resultatet 2019

10. Ansvarsfrihet för styrelsen

11. Framställningar från styrelsen och inkomna motioner

12. Underhållsplan och reparationsfond – presenteras vid stämman

13. Revisorernas förslag till ersättning till styrelsen, suppleanterna, reparationsgruppen,
ordinarie revisorer och valberedning 

14. Styrelsens förslag till budget samt årsavgift för fastighetsägarna 2020

15. Val av styrelseledamöter samt suppleanter 

16. Val av två revisorer samt två revisorssuppleanter 

17. Val av reparationsgrupp

18. Val av representant till grannsamverkan

19. Val av valberedning

20. Övriga frågor

21. Meddelande  om  plats  och  tid  när  stämmoprotokollet  hålls  tillgängligt  för
fastighetsägarna (distribueras med Såningsbladet inom 14 dagar efter stämman)

22. Stämman avslutas



Punkt 7 enligt föreslagen dagordning     

Verksamhetsberättelse för år 2019

Styrelsen  för  Såningsvägens  första  samfällighetsförening  avger  härmed
verksamhetsberättelse  för  föreningens  48:e  verksamhetsår  omfattar  tiden 1  januari  –  31
december 2019.

7:1. Föreningsstämma 
Ordinarie föreningsstämma hölls  onsdagen den 21 februari  2019 med 28 röstberättigade
medlemmar inkl. en via fullmakt var närvarande. 

7:2. Styrelsen 
Styrelsen har efter årsmötet haft följande sammansättning:

Ordförande: Kent Schuler (101)                    Omval 1 år
Kassör: Britt von Schéele (197)                 Omval 1 år 
Sekreterare: Berit Rydström-Seger (115) Nyval  1  år

Suppleanter:

Gunvor Franzen (91)                                        Omval 1 år
Taha Hassan (43)                                        Nyval  1 år
Michael Fellinger (203)  Omval 1  år

Styrelsen  har  mellan  föreningsstämmorna  2019  och  2020  haft  fem  (5)  protokollförda
sammanträden.  I  regel  har  också  suppleanterna  och  reparationsgruppen  närvarat  och
bidragit till diskussionerna vid styrelsens sammanträden. 

7:3. Informationsfrågor
Information om angelägenheter som rör samfälligheten och medlemmarna har skett genom
Såningsbladet. Under 2019 har sex (6) Såningsblad skickats ut till  medlemmarna.Det har
huvudsakligen skett via mail till de som anmält mailadresser. Detta har underlättat och gjort
distributionen  billigare.  De  som  inte  anmält  mailadress  får  fortlöpande  Såningsbladet  i
pappersformat i sin brevlåda. 

Såningsbladets  innehåll  samt  övrig  information  har  även  funnits  tillgänglig  på
samfällighetens hemsida med domänadress www.saningsvagen.se.

http://www.saningsvagen.se/


7:4. Aktuella avtal
Genomgång har skett av de avtal föreningen har ingått:

● Snöröjning  och  sandning För  vintersäsongen  2019/2020  har  samfälligheten
tecknat avtal med Snögrävaren i Viksjö HB (samma ägare som tidigare år)  och
CK Contaktor.

● Elhandelsavtalet med  Mälarenergi  AB  har  omförhandlats  för  perioden
2019-10-01—2021-09-30 (Två år)

● Försäkringen hos Länsförsäkringar av föreningens gemensamma anläggningar
har vid årsskiftet förnyats och löper till och med 2020-12-31.

● TV/bredband och telefoni hos Com Hem. Det är ett löpande tolvmånadersavtal
med en ny period fr.o.m. 2020-06-01. 

● Laddstationer.  Ramavtal  har  tecknats  med  Eways.  Avtalet  löper  mellan
20190101-20211231  (36  månader).  Uppsägningstiden  är  6  månader.  Därefter
löper avtalet med 12 månaders perioder.

7:5. Områdets skötsel
Gemensam  städdag hölls  lördagen  den  6  april  2019.  Liksom  tidigare  år  har  alla
samfällighetens 7 städområdesansvariga träffats dessförinnan och vid en gemensam runda i
området tittat på vad som behöver göras i respektive städområde. Veckan efter städdagen
skedde maskinsopning av områdets gator och asfaltsytor. På uppropet var 62 medlemmar
närvarande.  Under  hösten  krattades  det  löv  lördagen  den  16 november  2019  och
samfälligheten testade lite nytt  igen genom att ha en container där löven och eget avfall
kunde läggas. En del löv krattades ut på gräsytor och klipptes. 

7:6 Information till nyinflyttade
Alla nyinflyttade har under år 2019 precis som tidigare fått besök  och hälsats välkomna och
fått skriften Att bo på Såningsvägen.  Besöken har gjorts av Gunvor Franzen, som också
besvarat frågor om vårt område, om Viksjö och om Sverige.

 7:7 Felparkerade bilar
Styrelsen har arbetat aktivt med att komma tillrätta med problemet med felparkerade bilar
(lastbilar på parkeringarna som är avsedda för personbilar,  bilar på vändplaner och inom
området, uppställning av bilar som tillhör personer som bor inom andra områden, släp). Det
har skett genom information i Såningsbladet. Felparkerare har fått brev med uppmaning att
upphöra med olovligt  parkering och när det inte hjälp har felparkeraren fått telefonsamtal
med upplysning av som gäller och att den som fortsätter parkera fel kommer att få betala
kontrollavgift. Under året har tre felparkerare fått kontrollavgift. Två av dem har betalt 400:-
var.  I  ett  fall  har  vederbörande  inte  betalt.  Vi  har  då  gått  vidare  med  ansökning  om
betalningsföreläggande hos Kronofogden. Ansvarig för parkeringsfrågor inom samfälligheten
var Michael Fellinger.  Vi har också undersökt hur annan övervakning av felparkerare kan
hanteras men majoriteten i styrelsen tyckte inte problemen var på den nivån att det behövs.

7:8 Grannsamverkan mot brott 
Lokalpolisens meddelanden om brott i Järfälla har distribuerats via mail till de som anmält
sina adresser.  Det  finns även en länk på vår hemsida till  polisens informationssida.  Välj
"AKTUELLT" på hemsidan för information om bostadsinbrott.

7:9. Samfällighetsavgifter
Under  året  har  avtalsfakturering,  som  också  innefattar  betalningspåminnelser,  skett  för
samfällighetens avgifter. Samtliga medlemmar har betalat avgiften.



7:10 Underhåll  och förnyelse
Från budget för underhåll och förnyelse som antogs av stämman i februari 2019 har följande
arbeten utförts: 

● 10 st  farthinder av typen ATA 300 införskaffades enligt  beslut  på 2019 stämma.
Budgeten var på 50 000:- men vi har bara behövt använda 26 100:-.

● Buxbomsbuskarna  i  rabatterna  utanför  Såningsvägen  97–103  har  har  ersatts  av
Blombux.

● 3 naturstenar (stoppstenar) har placerats på gräsmattan vid sandlådan som hinder
för biltrafik.

● Reparation/byte av rötskadad träbjälke i garage 193 har utförts.

● Ny gräsklippare har inköpts.

7:11 Laddning av elbil

Under  2018  och  en  bit  in  på  2019  har  ett  ramavtal  mellan  Samfälligheten  och  Eways
förhandlats  fram.  Det  ger  medlemmarna  i  samfälligheten  möjlighet  att  ladda  sin  elbil  i
garaget. Den medlem som är intresserad av det, ansöker hos styrelsen om installation av
laddstation.  Efter  klarsignal  från  styrelsen  beställer  medlemmen  en  installation  med
tillhörande avtal för tjänsten Flow hos Eways. Hittills är det en medlem, som utnyttjat den här
möjligheten och som laddar sin bil  i  garaget.  När styrelsen skickade ut intresseförfrågan
under 2018 var det 10 som visade intresse. När sedan avtalet var klart 2019-03-28 kom tre
medlemmar till informationsmötet. Enligt besiktning från Eways kan vi husera 7 laddstationer
per garageområde utan att ändra på vårt elnät. Som mest om vi maximerar effektuttaget i
elnätet kan vi ha 20 laddstationer per garageområde. 



7:12 Ekonomi och årets resultat 



Balansräkning per 2019-12-31

TILLGÅNGAR  SKULDER

Postgiro 76 431,06 Interima skulder   21 725,00

Bankkonto     2 699,14 Underhållsfond 439 854,52

Underhållsfondkonto 439 854,52 Balanserad vinst 123 600,90

Interima fordringar 94 214,00 Årets vinst    28 018,30

Summa                 613 198,72            613 198,72
I balansräkningen avser interima fordringar en faktura från ComHem på 92 114:- och ännu ej
erhållen ersättning för förbrukad el vid laddning av elbil för perioden 1/7 – 31/12 2019 på
2 100:-. Interima skulder avser snöröjning (garanti 3 gånger) och sandning med 10 625:-,
container vid höststädningen med 8 100:- och el med 3 000:-.

Styrelsen föreslår stämman att besluta

att de av styrelsen framlagda verksamhets- och förvaltningsberättelserna godkänns

att resultaträkningen med en kostnadsomslutning på 682836,54 kronor och balansräkningen

med en omslutning på 613198,72 kronor fastställs

att årets resultat, 28018,30 förs över till underhålls- och förnyelsefonden.



Punkt 8 enligt föreslagen dagordning



1 Punkt 11 enligt föreslagen dagordning

Framställningar från styrelsen och inkomna motioner

11:1. Inga motioner inkomna

11:2 Framställan att byta utvändiga armaturer på garagelängorna

Styrelsen har inhämtat offerter för byte av armaturer samt dess anslutningsledning till
närmaste kopplingsdosa  till ett belopp på 67 688 kronor inkl. moms

Styrelsens förslag är att:

 avsätta 70 000: - för inköp av armaturer och installation.

11:3 Framställan att reparera vissa asfaltskador inom parkeringsytorna inkl.  
infartsväg.

Pga. asfaltens ålder och slitage av ex. tung trafik (sopbilar) uppstår hål och sprickor i
asfalten.  F.n.  finns  ca  10  skador  som  behöver  åtgärdas.  Styrelsen  vill  använda
reparationsfonden för att fortsätta arbetet att underhålla dessa asfaltytor.

Styrelsens förslag är att:

avsätta 30 000: - för reparation av asfaltsytor.

11:4 Framställan om byte av dörr på förråd

Pga tidigare  inbrott  har  inbrottskydd  monterats  för  att  dörren  inte  är  i  bra  skick.
Problemet har varit att en del medlemmar har svårt att komma in i förrådet samt att
dörren inte är tät ner mot backen.

Styrelsens förslag är att:

Byta dörren till någon typ av ståldörr som är svår att forcera men är lätt att öppna.

Att avsätta 40 000:- och avser dörr med montering.

11:5 Framställan om flytt av basketkorgen

Efter kontroll av repgruppen av basketkorgen konstaterades det att den inte är bra
förankrad i marken. Samt att det är fler bilar som står i det området. Korgen kommer
att monteras ned av pga risk att någon kan få korgen på sig.

Styrelsens förslag är att:

Om önskemål framkommer montera korgen på annan lämpligare plats i  området i
samråd  med  de  som  bor  i  närheten.  Montering  utförs  av  reparationsgruppen.
Kostnaden för montering av korgen är endast material.

11:6 Framställan av dränering av transportgång.

Medlem har påtalat att det vid regn inte dräneras ordentligt i en av gångarna mellan
radhuslängorna.  Marken i gången och på medlemmars tomter blir då vattendränkta.
Besiktning kommer utföras när marken är vattendränkt för att se omfattningen. 

Styrelsen förslag är att:

Förbättra dräneringen mellan tomterna. Vi har fått en första prisförslag på 40 000 kr
men kommer att ta in ytterligare två offerter. 

Avsätta 40 000 kronor för dräneringen.



Punkt 12 enligt föreslagen dagordning



Punkt 13 enligt föreslagen dagordning

Ersättning till styrelsen m.fl. (förslag från revisorerna)

Arvoden  som  uppgår  till  1 000  kronor  eller  mer  är  skattepliktiga  och  omfattas  av
arbetsgivaravgifter om 31,42 procent.



1.1 Punkt 14 enligt föreslagen dagordning



Punkt 15-19 enligt föreslagen dagordning


